



# Semiahmoo Trail Parent Advisory Council

3040 145A Street, Surrey, BC V4P 1P8 | semiahmootrailpac@gmail.com

## PAC General Meeting Minutes Thursday December 19, 2024

校家委会年度常务会议纪要  
2024年12月19日 星期四

**Attendees出席者:** Sara Block, Heather Neilson, Nina Hemmes, Rachael Marples, Sheri Hardcastle, Fiona Fu, Karen Fadum, Jamie-Lyn Hugh, Hye Seon Chang, Hye Ja Kim, Zita Wang, Megan Bane, Wendian Cai

**Meeting called to order at 9:02am** 会议于上午9:02召开

**Motion to Approve Agenda** 待批准议程动议

- Motion Approved by 2 动议获 2 人批准: Nina Hemmes, Rachael Marples

**Motion to Approve Previous Month's Meeting Minutes** 待批准上月会议纪要动议

- Motion Approved by 2 动议获 2 人批准: Rachael Marples, Nina Hemmes

### Principal's Report and Updates 校长工作报告及更新

- 校长Karen Fadum, 副校长Jamie-Lyn Hugh

#### Enrolment & Staffing 注册及员工

- 443 Students  
443 名学生

- Ms.Pereira returning Jan.6 to Div.12, with Ms.Berry on Wednesdays, wishing Ms.McLean the best at her new school

Div 12 的老师 Pereira 女士将于 1 月 6 日回来, 周三与 Berry 女士一起, 祝 McLean 女士在新学校一切都好

- IST hours increased and Ms. Sandhu will work Wednesday and Friday afternoons as well as Thursdays

IST 工作时间增加, Sandhu 女士将在周三、周五下午以及周四工作

#### Art Card Fundraiser 艺术卡筹款活动

- Raised \$1600! Students/Teachers deciding how to spend/divvy up funds - either divide by class or spend altogether on something for all students?

筹集了\$1600! 学生/教师决定如何使用/分配资金 - 按班级分配还是一起为所有学生购买?

#### Construction 施工

- Full completion expected April 2025  
预计 2025 年 4 月全面竣工
- Portables will not be removed at this time as they are costly to move  
目前不会拆除便携式设备，因为它们的移动成本很高
- All students will be in the building for several years to come  
未来几年所有学生都将住在这栋楼里

#### 🌿 **Sports and Clubs 体育运动及俱乐部**

- Lacrosse begins Jan.6th  
长曲棍球将于 1 月 6 日开始
- Hoping to start basketball for grade 7, looking for experienced parents who can volunteer for co-coaching, can referee, run drills, etc.  
希望在 7 年级开始篮球训练，寻找有经验的家长，他们可以自愿担任联合教练、担任裁判、组织训练等
- Open ideas for clubs? Chess? Ms. Chahal has a subtle Pokemon Club running  
开办俱乐部的想法？国际象棋？Chahal 女士正在经营一个巧妙的宝可梦俱乐部

### **Treasurer's Report 财务报告 - Nina Hemmes**

🌿 **General Assets 一般资产: \$ 71,880.42**

🌿 **Gaming 博彩账户: \$ 15,689.59**

🌿 **Total Assets 合计资产: \$ 29,519.22**

### **DPAC Report 学区家委报告 - Sheri Hardcastle**

#### 🌿 **Education Session: PAC Fundraising How To's 教育环节: PAC 筹款方法**

- "Pub Night" - These are still allowed as long as alcohol is not being promoted through PAC and it is framed as a "Parent Night"  
“酒吧之夜” - 只要不通过 PAC 推广酒精饮料，并且将其定为“家长之夜”，这些活动仍是允许的
- Carnivals - dunk tanks and cake walks prohibited due to historical significance  
嘉年华 - 由于历史意义，禁止浸泡机和走蛋糕舞。
- Incorporate Simple Fundraisers, ie. Popcorn, Purdys, Coupon Books  
纳入简单的筹款活动，即爆米花、Purdys巧克力、优惠券书
- Gaming (50/50, Raffles) - Requires Gaming License  
游戏（50/50、抽奖） - 需要博彩许可证

#### 🌿 **Business Session 商务环节**

- Bussing - no changes have been made, students missing a lot of instructional time. Advocacy at provincial level is required  
校巴 - 没有做出任何改变，学生错过了很多教学时间。需要在省级层面进行倡导
- Surrey Teachers Association - Collective Agreement expires in 2025, bargaining begins in March 2025 - Focus is on working condition for teachers and learning conditions for students - more funding and public support needed for advocating during bargaining process.

素里教师协会 - 集体协议将于 2025 年到期，谈判将于 2025 年 3 月开始 - 重点关注教师的工作条件和学生的学习条件 - 在谈判过程中进行倡导需要更多的资金和公众支持。

- Parents are encouraged to talk/write to MLA's about what you are seeing in our education system and advocate for what is required/what the system needs  
鼓励家长与 MLA 交谈/写信，告诉他们在我们的教育系统中看到的情况并倡导系统需要什么/需要什么
- DPAC looking for the opportunity to have current PACs get together  
DPAC 寻求让现任 PAC 聚在一起的机会

## **Old Business遗留事项**

### **🌿 Hot Lunch 热午餐**

- Weekly hot lunch starting February as many parents asking for hot lunch more frequently  
从二月份开始每周提供热午餐，鉴于许多家长要求更频繁地提供热午餐

### **🌿 Luna New Year 农历新年**

- Zita will send out email to PAC for volunteers needed  
Zita 将向 PAC 发送电子邮件，告知志愿者需求
- Looks like Friday January 24th will be the best day - NOT a hot lunch day  
看起来 1 月 24 日星期五是最好的日子 - 这天不是热午餐日

## **New Business新增事项**

### **🌿 Jog-a-thon Funds 慢长跑资金**

- We need to start planning for 2025 Jog-a-thon funds and what they will go to - we are in need of a new playground, should this be where funds are allocated?  
我们需要开始规划 2025 年慢跑马拉松资金及其用途——我们需要一个新的游乐场，这应该是分配资金的地方吗？

**Meeting Adjourned at 9: 37am**

**会议于上午9:37结束**

**Next Meeting January 16, 2025**

**下次会议 2025年1月19日**

Respectfully submitted by Heather Neilson  
谨发自 Heather Neilson